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1. Õppeaasta kokkuvõte 
 
KUULATI: Lasteaia direktor Katrin Ronimois tutvustas 2018/2019 õppeaasta kokkuvõtet, mis oli eelnevalt 
saadetud hoolekogu liikmetele tutvumiseks ning see on lisatud ka käesolevale protokollile (LISA 1). 
Ettepanekud olid järgmised:  
1. Parendusvajaduse punktid võiks olla analüüsivas vormis ja võrreldavad eelneva õppeaastaga, et oleks näha 
ka mõningate asjade muutumine/täiendamine (õueala täiendamine, vajalike asjade ostmine, koolitustel 
osalemine jms), st parenduskoht eelneval õppeaastal ning kas ja kuidas sellega tegeleti.  
2. Ujumisvõimaluste kasutamine koostöös Suure-Jaani Tervisekoja ujumistreeneriga koolieelsetele lastele (6-
7 vanusegrupp), kus oleks ujumise algõpetus treeneri juhendamisel ning õpetaja oleks ainult abistavas rollis. 
Finantseering lapsevanemate poolt. Nõuab organiseerimist (vajadusel laste abistamine riietusruumis, 
transpordi ning ülejäänud rühma laste järelvalve korraldamine). 
3. Lastevanemate kevadisel koosolekul tehti ettepanek lisada hommikusöögiks vahelduseks pudrule ka müsli 
või smuuti. Ilmnes, et väiksemad lapsed on pudrusööjad ning seetõttu oli hoolekogus ka ettepanek, et 
arvestades toiduvalmistamist kohapealses köögis ning lasteaia väiksust võiks kord nädalas alternatiiviks 
pudrule pakkuda müslit, smuutit või võileiba ainult vanemale rühmale.  
 
OTSUSTATI: Hoolekogu kiitis õppeaasta kokkuvõtte heaks.  

2.  Rahuloluküsitluse kokkuvõte 

KUULATI: Lasteaia direktor Katrin Ronimois andis ülevaate lasteaiasisesest rahuloluküsitlusest, kus vastasid 
15. perekonna esindajad. Rahuloluküsitlust tutvustati ka kevadisel lastevanemate koosolekul ning see on 
nähtav lasteaia direktori käest. Lapsevanemad on lasteaia tööga rahul. Ettepanekuks oli, et järgmine küsitlus 
oleks korraldatud nii, et iga vastuse juures oleks ka kommentaari võimalus. See on vajalik, et negatiivse 
tagasiside korral oleks võimalik ka kirjutada selle sisu, et lasteaial oleks võimalik kriitikat arvesse võtta ja 
muutusi läbi viia.  

OTSUSTATI: Hoolekogu liikmed on rahuloluküsitluse tulemustega tutvunud.  
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